
 

Mette Jønsson, formand 

 
 
FÆLLESBESTYRELSEN 

Møde i fællesbestyrelsen  
28. november 2023 kl. 17-20 på Rødding Skole 

 

Der spises fra kl. 16.45-17.15 
 
Deltagere: Mette Jønsson, Jim Zacharia, Pia Thymann-Donslund, Joan Mortensen, Nadia 

Christensen, Nina Bøgested Jessen, Maria Dinesen, Helle Wedel Christiansen, Marlene Bøgh, 

Trine Jensen, Heidi Berthelsen, Helle A. Høffner og Henriette Rask + Cecilie (formand for 
elevrådet) og Stine (næstformand for elevrådet) 

 

Afbud:  Trine 

 

Referat: 

Punkt Art  
1. Opfølgning på 

referatet fra den 

30/10 

D 
5 min. 

17.15 
 

Elevrepræsentanterne laver referat af 
dette møde. 

 
Opfølgning fra referat fra den 30.10.: 

I forhold til udfordring med trængsel i 
rundkørslen om morgenen, er det forsat 
en udfordring. Dog hjælper det, at børn 

over for forældre påtaler udfordringen. 
Politiet kontaktes med en forespørgsel 
om at komme til Rødding for at fremme 

trafiksikkerheden. Der informeres herom 
i et nyhedsbrev. 

 

2. Nyt fra elevrådet O 

10 min. 
17.20 

Aktivitetsrummet: Der er ting, som går i 

stykker. Oprydningsplan er lavet. Aftalt, 
at ledelsen taler med elevrådskontakt-
lærerne og får iværksat indsats omkring 

fælles fodslaw for at passe på lokalet; 
herunder oprydning. 
 

Elevrådet sælger æbleskiver i december. 
Elevrådet laver opslag på AULA. 

 
Ønske og forespørgsel om at afholde 
galla for de ældste elever. Bestyrelsen 

opfordrer til, at der holdes fest/arrange-
ment med andet tema end ”galla”.  

Opfordring til at tage kontakt til elevrå-
det på Grønvangskolen for at hente 
inspiration. 

 
0.-2. årg. har lavet julepynt og pyntet 
PLC. Elevrådet har lavet bogjuletræ til 

PLC. 
 

Elevrådsdagen planlægges. Der overvejes 
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et lidt andet indhold end tidligere år 
 

3. Nyt fra: 
o Børnehave + 

SFO Lintrup 

o SFO Rødding 
o Personalet 

o Ledelse, 
herunder 
status LBC 

o Forældre 

O 
30 min. 
17.30 

Børnehave + SFO Lintrup: 
Helle Wedell har fået nyt job som 
souschef i Skodborg Børnecenter pr. 

01.02. 
Etablering af vuggestuen er godt i gang. 

Der er p.t. 10 tilmeldte børn.  
Legepladsen er næsten klar til at blive 
taget i brug. 

Flere frivillige har tilbudt hjælp til at 
indrette vuggestuen. 

Klippedag for hele børnecentret den 
01.12. 
Alle fra børnecentret tager den 15.12. for 

at besøge H.C. Andersens Hus. ”Power 
Weekend” sponsorerer turen. 
 

SFO Rødding: 
Flere juleforberedelser og -aktiviteter. 

Der er kommet flere børn i SFO; herun-
der 2 genindmeldte børn. 
Rigtig god stemning og trivsel i SFO. 

 
Personale: 
Elevkonkurrence om den flottest pyntede 

juledør. 
2. forløb med VUB-dage har været 

afviklet for 7.-9. årg. i uge 47. Arbejdet 
fra VUB-dagene kan ses på udstillings-
væggen ved 7.b´s klasselokale. 

 
Ledelsen: 

Ledelsen af vuggestuen og børnehaven 
lægges pr. 01.02.24 ind under dagtil-
budsområdet. 

Ledelsen af SFO lægges over på 
koordinatoren for skoledelen. 
Økonomien for det samlede børnecenter 

er fortsat frem til den 31.07. under 
Rødding Skole. 

 
Orientering om, at udskolingselever 
deltager i undersøgelse om unges indtag 

af rusmidler. 
 

Der er indgået fratrædelsesaftaler med 2 
medarbejdere. 
 

I forbindelse med evt. lukning af skolen i 
Lintrup, er der lavet procesplan for evt. 
personalereduktion. Der arbejdes med 
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det i MED. 
 

Der er en del sygdom blandt personalet. 
Ledelsen er opmærksomme på den uro 
det giver, når der er mangel på kontinui-

tet. Der vikardækkes så godt som muligt.  
 
Som led i indsatsen omkring ”elevens 

stemme” følger ledelsen i øjeblikket for 
alle årgange en elevs skolegang 2-3 

lektioner. 
 
Bestyrelsen: 

Nadia, Jim og Mette har deltaget i Skole 
og forældres landsmøde, hvor emnet var 

”VORES SKOLE – VORES RETNING” 
Bl.a. var der oplæg af undervisnings-
ministeren med præsentation af 

fremtidige tiltag for folkeskolen; 
herunder større indflydelse til bestyrel-

serne, flere praktisk/musiske valgfag, 2-
lærerordning. 
 

I forlængelse af input fra landsmødet 
blev der stillet spørgsmål til, om der 

blandt eleverne skal vælges en undervis-
ningsmiljørepræsentant. Ledelsen 
kontakter kontaktlærerne for elevrådet 

mhp afklaring af valg af uvm-repræsen-
tant. 
 

Forslag om formøder for de forældrevalg-
te forud for bestyrelsesmøderne m.h.p. 

at kvalificere møderne. Aftalt, at de for-
ældrevalgte overvejer, om der er 
opbakning til formøder. 

 
 

4. Godkendelse af 
retningslinjer for 
klassedannelse 7. 

årgang + trafik 

O 
5 min. 
18.00 

Retningslinjerne for klassedannelse for 
7. årgang og trafik blev godkendt og 
lægges nu på skolens hjemmeside. 

 

5. Arbejde videre med 

princip for 
undervisningens 

organisering 

D+A 

30 min 
18.05 

Input til princip for undervisningens 
organisering blev givet. 
Færdigt forslag til princippet præsente-

res ved bestyrelsesmødet i januar 
 

6. Orientering om 
arbejdet med 
”Skarpere profil” 

O 
10 min 
18.35 

Oplæg ved Mette omkring en skarpere 
profil, så det bliver tydeligt for alle, hvad 
Rødding Skole og Lintrup Børnecenter 

står for. 
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Der har været nedsat en arbejdsgruppe, 
som har fundet frem til en følgende buzz 

words, som skolen skal være kendt 
for: 
Nærvær og relationer 

Det brede inklusionsbegreb 
Læringsmiljøer 
Den åbne skole 

Faglighed 
 

Indsatsen for implementeringen af ind-
satsen påbegyndes i fase 3 ved persona-
lemøde den10.01.  

Der skal laves en kernefortælling om-
kring fase 3, hvilken lægges på skolens 
hjemmeside. 

I første omgang skabes historien. Her-
efter tages stilling til, hvilke kanaler, 

fortællingen om Rødding Skole, skal 
lægges ud på. 
 

7. Orientering om 
arbejdet med 

fusionen af de to 
skoler, hvis det 
ender med lukning 

af LBC til sommer 

O 
10 min 

18.45 

Buzzwords, som nævnt under punkt 6, 
har udviklet sig til at blive pejlemærker 

for, hvad vi som skole vil kendes på efter 
en evt. fusion 
 

Præsentation af mødefora, hvor der ar-
bejdes med ”en ny skole” i forbindelse 

med evt fusion mellem Rødding - og 
Lintrup Skole 
Fokus er rettet mod, at det er ”en ny 

skole”, vi kører med. Dette med udgangs-
punkt i skolens buzz words. 

 
Der laves en samlet plan for evt. fusion 
efter personalemøde i uge 49. Planen 

forelægges bestyrelsen ved møde i 
januar. 
 

8. Karakterer fra 
sommerens 

afgangsprøver 

O 
15 min 

18.55 

Præsentation af prøvekarakterer ved 
afgangsprøverne i juni 2023 via link: 

https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/
Reports/1813.aspx 

 
Rødding Skole placerer sig bedre end 
forventet i forhold til socioøkonomi.  

Ledelsen ser, at der især er behov for at 
sætte yderligere ind for at forbedre 
elevernes læsefærdigheder. 

 
 

9. Orientering om, O Præsentation af: 

https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Reports/1813.aspx
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Reports/1813.aspx
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hvad der var fokus 
på til årets 

lederinternat 

10 min. 
19.10 

Børnesynet i Vejen Kommune. 
 

Børnenes Lov, som træder i kraft den 
01.01.24. Børnenes Lov er en social lov 
og skal sikre, at det altid er de voksnes 

ansvar, at udfordringer bliver løst. 
 
Kommunal målsætning om, at flere børn 

skal lykkes i det almene skoletilbud; 
herunder for, at alle børn bringes i privi-

ligerede positioner, som bidrager til 
børns deltagelsesmuligheder. 
 

Rødding Skole har indført en ny møde-
skabelon, hvor der er fokus på barnets 
styrker og det, som virker for eleven. 

 

10. Skolefoto O 

10 min. 
19.20 

Skal vi fortsætte med det eller kan vi 

afskaffe det? Ledelsen fortæller, hvad 
baggrunden er for punktet 

Der tages beslutning på næste møde 
 
Punktet udsættes til næste møde 

 

11. Evaluering af 

”Åbent Hus”  

O 

10 min 
19.30 

Der kommer 21 ud af 22 børn fra 

Spirehuset. 
Godt, når børnene bliver aktiveret, så 
der er ro til, forældrene kan høre om 

skolen. 
 

12. Dialog om, 
hvorvidt der skal 

sendes et 
høringssvar vedr. 
lukning af 

skoledelen i Lintrup 

D+B 
10 min 

19.40 

Beslutning om at sende et høringssvar, 
hvor følgende skal indgå: 

Økonomien/budget 2024, som er svær 
at disponere 
Busafgange 

Cykelsti – sikker skolevej 
At lokalerne kommer i brug – forslag om 
naturskole og evt. Glad Zoo. 

 
Mette laver udkast til et høringssvar ud 

fra de input, som bestyrelsen gav til det 
politiske udvalg ved dialogmødet i sep-
tember. 

 
I høringssvaret fra MED tages det med, 
at den politiske proces har forværret 

personalets usikkerhed omkring jobsitu-
ationen 

 

13. Valg til 

bestyrelsen  

O+B 

10 min 
19.50 

Der skal være valg til bestyrelsen i 

foråret 2024. Overvejelser om, hvordan 
vi breder budskabet om det kommende 
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valg ud, herunder tiltrækning af nye 
kandidater. 

 
Der skal være kandidater klar til valg-
møde, som afholdes sidst i marts. 

 
Ledelsen rykker forvaltningen for 
tidsplan for valget. 

 
I forbindelse med forældrearrangement i 

januar med foredragsholder, italesættes 
bestyrelsesvalget m.h.p. at vække 
forældreinteresse for bestyrelsesarbejdet.  

 
Opslag/skriv/video omkring 
bestyrelsesarbejdet laves i januar. 

 
Mette er ansvarlig for, der bliver lagt 

noget ud, og der bliver sagt noget ved 
Sofie Mynster foredraget. 
 

14. Evt.  Julegaver til 7 forældrevalgte og 2 
elevrødder 

 
Julehygge med personalet ændres til 
nytårskur den 10.01. kl. 16.30-18.00. 

 

15. Kommende 

punkter 
 

 

 o Nyt bedømmelsessystem 

o Skolefoto 

o Princip for skole-hjem samarbejdet 
o Hvordan kan vi udnytte forældrenes 

ressourcer og kompetencer i arbejdet med at 

gøre børnene så dygtige og livsduelige som 

de kan? 
o Bestyrelsesvalg 

D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning A: Arbejdspunkt 

 

Venlig hilsen Mette Jønsson 
 

 
 
 


